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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 

  MJESNI ODBOR GORNJI ZAMET 
  VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

 
  KLASA: 024-05/22-01/34 
  URBROJ: 2170-1-09-10-22-12 
  Rijeka, 28.09.2022. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 30. SJEDNICE VMO GORNJI ZAMET  

 
30. sjednica VMO Gornji Zamet održana je 28.09.2022. godine (srijeda) s početkom u 19:00 

sati u prostorijama MO Gornji Zamet, Milice Jadranić 2A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Krunoslav Kovačević, predsjednik VMO   

 Drago Zelenović, zamjenik predsjednika VMO 

 Marin Pilepić, član VMO 

 Marijan Mihajić, član VMO 

 Violeta Zbunjak Krndija, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni:  

 - 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 29. sjednice VMO Gornji Zamet održane 14.07.2022. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Krunoslav Kovačević i predložio slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Izvješće o realiziranim programskim aktivnostima – Križevica 2022. i Dani Mjesnog odbora 
2. Tekuća komunalna problematika 
3. Prometna problematika 
4. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 

Vijećnici su se kratko osvrnuli na dvije realizirane programske aktivnosti u rujnu – Križevicu 2022. i 
Dane Mjesnog odbora. Križevica je organizirana u suradnji s vijećima MO Srdoči i Grbci, Župom Svetog 
Križa i Promocijom d.o.o. Vijeće MO Gornji Zamet sudjelovalo je u organizaciji kulturno-zabavnog dijela 
programa i ugošćivanja sudionika programa. Suorganizacijom Križevice uz MO Srdoče i Grbce 
postignuta je veća socijalizacija i međusobna interakcija građana svih dobnih skupina te povećanje 
stupnja vidljivosti mjesnih odbora kao institucije koja proizlazi iz zajednice te u njeno ime i za njenu 
korist djeluje. Dani Mjesnog odbora obilježeni su u petak, 16. rujna prigodnim programom. U suradnji 
s Gradskim društvom Crvenog križa Rijeka u jutarnjim satima organizirana je akcija besplatnog 
mjerenja tlaka i šećera u krvi dok je u večernjim satima u suradnji s KUD-om „Zametski Koren“ i 
Restoranom „Morčić“ organiziran kulturno-umjetnički program – nastup tamburaškog sastava KUD-a i 
prigodni domjenak. 
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno usvojilo izvješća realiziranih programskih aktivnosti – 
Križevice 2022. i Dana Mjesnog odbora. 
 
AD 2 
 
2.1. Tajnik MO informirao je vijećnike o zaprimljenoj primjedbi na izrazito jako svjetlo novopostavljene 
javne rasvjete koja je realizirana iz sredstava komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet za 2022. godinu, 
stavke naziva – Proširenje javne rasvjete u Ulici Njivina kod k.br. 1. Po zaprimanju primjedbe ista je 
proslijeđena nadležnima, TD Energo te je zaprimljeno i očitovanje o temi. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. S nadležnima, TD Energo 
dogovoreno je kako će se na problematičnoj lokaciji postojeće svjetlo javne rasvjete zamijeniti 
s drugim, manje snage i slabijeg intenziteta, moguće i korigirati položaj samog svjetla kako bi 
se riješio prijavljeni problem.  
 
2.2. Tajnik MO informirao je vijećnike o zaprimljenim informacijama od strane građana o uočenim 
problemima s pitkom vodom (mutna i žuta voda) u gornjem dijelu Ulice Pilepići. Sve zaprimljene 
informacije odmah su dostavljene nadležnima, KD VIK Rijeka te je zaprimljeno i službeno očitovanje: 
slijedom zaprimljenih primjedbi na kvalitetu vode djelatnici KD VIK Rijeka proveli su uzorkovanje i 
analizu parametara zdravstvene ispravnosti vode za ljudsku potrošnju na potrebnim i u obrazloženju 
opisanim lokacijama. Ispitivanjima je utvrđeno kako je voda svih analiziranih uzoraka prema ispitanim 
parametrima sukladna Pravilniku koji se navodi u detaljnom objašnjenju i zaprimljenom očitovanju. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.3. G. Kovačević i tajnik MO informirali su vijećnike kako je u Ulici Milice Jadranić u blizini k.br. 12, 
12A, 13 i 14C za vrijeme jakih i obilnih kiša primijećena velika lokva – “jezero” vode koja leži te uvelike 
otežava kretanje vozilima kolnom površinom te je potrebno hitno službeno postupanje i čišćenje upoja 
budući šahte – slivnici na problematičnoj lokaciji postoje. Problematika je odmah proslijeđena 
nadležnima, TD Rijeka plus sa zahtjevom za službenim postupanjem. S opisanom poblematikom MO 
se obratio i jedan građanin. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Uočena problematika odmah je  
dostavljena TD Rijeka plus te su zaprimljene povratne informacije kako će se realizaciji traženog 
pristupiti u najkraćem mogućem roku. 
 
2.4. Tajnik MO informirao je vijećnike kako je zaprimljen upit građana na temu vodomjera u dijelu Ulice 
Pilepići. Prema zaprimljenim informacijama vodomjeri su udaljeni oko 30 metara ili više od kuća te se 
upit odnosi na mogućnost njihova premještaja. Upit je od strane MO proslijeđen nadležnima, KD VIK 
Rijeka sa zamolbom za službenim očitovanjem. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.5. G. Zelenović i tajnik MO informirali su vijećnike kako je na terenskom sastanku s djelatnicima TD 
Rijeka plus razmotrena mogućnost realizacije novog upojnog bunara sa slivnim rešetkama u Ulici 
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Franje Pilepića Pavina u blizini spoja s Obručkom ulicom. Okvirno je dogovoreno kako će se iz 
sredstava redovnog održavanja na navedenoj lokaciji napraviti novi upojni bunar u narednom periodu 
(do kraja tekuće godine). 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije.  
 
2.6. Tajnik MO informirao je vijećnike o zaprimljenom upitu građana za potrebnim orezivanjem 1-2 
stabla u Ulici Bože Starca Jurićeva kod k.br. 9 radi potencijalne opasnosti rušenja stabla na verandu i 
krov kuće. Upit građana dostavljen je na službeno postupnje nadležnom Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.7. Tajnik MO upoznao je vijećnike s primjedbom građana na temu zaraslog zelenila (moguće i 
ambozije) na pješačkom putu koji spaja Kapelsku ulicu s Ulicom Vladivoja i Milivoja Lenca (u 
neposrednoj blizini k.br. 85 i 87). Od nadležnih, Odjela gradske uprave za komunalni sustav zamoljen 
je izvid na terenu i službeno postupanje. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
  
AD 3 
 
3.1. G. Kovačević i tajnik MO informirali su vijećnike o zaprimljenom dopisu/e-mailu do strane TD Rijeka 
plus, a nakon detaljnog terenskog izvida nadležnih u Ulici Vladivoja i Milivoja Lenca na temu mogućih 
poboljšanja i povećanja stupnja prometne sigurnosti. Zajedničkim obilaskom Ulice Vladivoja i Milivoja 
Lenca (od k.br. 27 do k.br. 89) od strane Grada Rijeke i Rijeka plusa utvrđeno je kako bi se u Ulici 
mogli izvesti sljedeći zahvati povećanja sigurnosti prometa: 
 

 postava prometnog znaka „Pješaci na cesti“ s dopunskom pločom udaljenosti od dionice bez 
nogostupa (iz smjera jug-sjever) 

 postava prometnog znaka „Suženje kolnika“ (iz smjera jug-sjever) 

 ugradnja termoplastičnog materijala crvene boje na pješačkom prijelazu kod k.br. 66B koju 
karakterizira vrlo dobra uočljivost u svim vremenskim prilikama i veća trajnost u odnosu na 
bojane oznake 

 uklanjanje postojećih znakova „Pješački prijelaz“ kod k.br. 66B i postavljanje novih prometnih 
znakova „Pješački prijelaz“ koji bi bili umetnuti na podlozi fluorescentno žuto-zelene boje zbog 
bolje uočljivosti 

 uklanjanje postojećeg prometnog znaka „Ograničenje 40 km/h“ i postava znaka „Ograničenje 
brzine 30 km/h“ (iz smjera sjever-jug kod k.br. 83) 

 postava jednog radara s treptačima koji će detektirati prekoračenje brzine vožnje i na displeyu 
će se ispisati „USPORI“ (iz smjera sjever-jug) 

 obilježavanje horizontalnih oznaka djeca na cesti u oba smjera u Ulici Vladivoja i Milivoja Lenca 
 
Vezano na ponovljeni upit od strane MO za postavom jednog prometnog ogledala nasuprot k.br. 49 u 
Ulici Vladivoja i Milivoja Lenca dostavljen je odgovor kako se ne može udovoljiti navedenom zahtjevu. 
U Kapelskoj ulici moguće je postaviti znak „Zabrana zaustavljanja i parkiranja“ te obilježavanje 
središnje razdjelne linije u slijepom ogranku do k.br. 1B. U ogranku Ulice Milice Jadranić postavit će 
se prometno ogledalo s pogledom u lijevo kod k.br. 23 kako bi vozila koja izlaze iz ogranka kod k.br. 
16 dobila bolju preglednost. U svezi upita o mogućnosti postave prometnog znaka kojim bi se ograničila 
ukupna masa teretnih vozila koja imaju pravo pristupa u sjeverni dio Ulice Soldanac dostavljeno je 
očitovanje i stav kako se postava navedenog znaka smatra neopravdanom uz kratko obrazloženje. 
 
Cijenom Elaborata i troškovnikom realizacije navedenih zahvata uklopilo bi se u ukupni iznos stavke 
komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet za 2022. godinu pod rednim brojem 10.25. – Povećanje stupnja 
sigurnosti na prometnicama na području MO Gornji Zamet za koju je osiguran financijski iznos od 
80.000,00 kn s PDV-om. Od Vijeća MO moli se očitovanje o navedenim prijedlozima kako bi se krenulo 
s izradom elaborata i realizacijom zahvata.   
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Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Nakon razmatranja dostavljenog 
donesen je jednoglasni zaključak o suglasnosti sa svim zaprimljenim prijedlozima zahvata koje 
je moguće realizirati s ciljem povećanja stupnja sigurnosti u prometu na području MO Gornji 
Zamet. 
 
3.2. Tajnik MO informirao je vijećnike o zaprimljenom prijedlogu građana za postavom odgovarajućeg 
prometnog znaka djeca na cesti u blizini dječjeg parka u Ulici Josipa Mohorića. Vezano na isti upit 
drugi prijedlog odnosi se na mogućnost postave usporivača prometa u donjem dijelu Ulice Soldanac. 
Zaprimljeni prijedlozi i mogućnosti realizacije ispitat će se s nadležnima, TD Rijeka plus. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije.   
 
AD 4 
 
Vijećnici MO primili su na znanje i razmotrili zaprimljene informacije od strane Odjela za gradsku 
samoupravu i upravu na temu dostavljenih podataka i prijedloga za izmjenu financijskog plana za 
razdoblje 2023. – 2025. godine.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje dostavljene informacije te donijeli jednoglasni 
zaključak kako su suglasni da se smanje planirani rashodi (sukladno prijavi prijedloga 
Programa rada i programskih aktivnosti za sljedeću godinu, tj. razdoblje od 2023. do 2025. 
godine) MO Gornji Zamet za 2023. godinu i to: U potpunosti se odustaje od planirane 
programske aktivnosti Birajmo najljepšu okućnicu – ukupno 3.000,00 kn te se u planiranoj 
programskoj aktivnosti Dani Mjesnog odbora odustaje od utroška u iznosu od 1.500,00 kn na 
poziciji PRO2503. 
 
 
 
 
 
 
 

Sjednica je završila u 20:30 sati.                                    Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
               Predsjednik VMO Gornji Zamet  
                       Krunoslav Kovačević                          

 


